

**AKB-Lundtoftegade, afdeling 1048-9**  
**Referat – Torsdag den 15-2-2018 – kl. 16.30 til 19.30 i Beboerhuset**  
Bestyrelsesmøde med administration

<b>Afdelingsbestyrelsen:</b>	Liselotte Christiansen, Allan Ibsen, Svend Kristensen, Søren-Emil Stenkjær Schütt, Leif Henning Sømod, Elsebeth Foss, Rahime Dini
<b>Suppleanter:</b>	Karen Ørnholt Møldrup
<b>Administrationen:</b>	Kenneth Fuglsang
<b>Sekretær:</b>	Karin Peitersen
<b>Afbud fra:</b>	Karen
<b>Kaffevagt:</b>	Søren-Emil

---

**Punkt 0: Forslag om Eid-fest ved Sibel (forkvinde for kvindeklubberne)**

Bestyrelsen var positiv overfor, at kvindeklubberne afholder en Eid-fest den 24. august.  
Det blev aftalt, at Sibel sender et budget til bestyrelsen, der så tager stilling til beløb på bevilling til festen.

---

**Punkt 1: Valg af ordstyrer og kaffevagt til kommende møde**

Ordstyrer: Lotte, Kaffevagt: Leif

---

**Punkt 2: Godkendelse af dagsorden**

Godkendt

---

**Punkt 3: Godkendelse af referat: Referat fra møde den 5-2-2018**

Godkendt

---

**Punkt 4: Orientering fra:**

**Ejendomskontoret**

- Pusterummet – udlejning til mindre arrangementer  
Der blev nedsat et udvalg, der skal se på muligheden for at bruge Pusterummet til mindre arrangementer: Kenneth, Allan, Rahime
- Orientering om ansættelse af ny afløser/servicemedarbejder ifm. at John går på pension 1. juni 2018.  
Der er ansat ny servicemedarbejder til erstatning for John på en 6 mdr. kontrakt. Derefter tages der stilling til fortsat ansættelse.
- Orientering om opsætning af ny adgangskontrol til vaskerierne med virkning fra senest 1.marts 2018  
For at forhindre unges ophold i vaskerierne, opsættes der adgangskontrol med capkey. Der sendes besked til beboerne om dette i slutningen af februar.
- Status solcelleprojekt  
Der nedsættes ny følgegruppe på afdelingsmødet i maj.
- Orientering fra skraldeudvalg  
Der afholdes en ”skralde-skatte-leg” på Familisjov den 27. februar.  
Der er debatmøde den 21. marts.  
Forslag om nedlæggelse af skakter kommer op på afdelingsmødet i maj.
- Aftale dato for markvandring  
Der afholdes markvandring den 17. maj kl. 17.  
Mødet forberedes på bestyrelsesmødet den 19. april.
- Eventuelt  
Der er afbud fra Kenneth til mødet den 15. marts. Urbania kontaktes om at flytte mødet om socioøkonomiske virksomheder.  
Karin kontakter Eline om deltagelse i bestyrelsesmøderne.  
Der dannes en forening omkring kultur og Til Vægs, så der kan åbnes en bankkonto,

Der var spørgsmål til antenneregnskab og Kenneth sender orientering, der har været bragt på FaceBook til bestyrelsen.

Kommunen har meddelt, at de flytter klubben i nr. 43 til nr. 21, og der flytter en SFO ind i nr. 43.

### **Driftsudvalget**

- Orientering fra driftstudvalg  
Næste møde er 12. april, der vil forberede forslag om lukning af skakter.

---

### **Punkt 5: Ansøgninger fra klubber/aktiviteter**

Ingen

---

### **Punkt 6: Orientering fra udvalg / adhoc grupper / andet**

- Mediegruppen  
Nedlagt – erstattes af bestyrelsesudvalg der arbejder med oplæg om fremtidig kommunikation
- Kulturmix  
Afventer opgørelse over, hvor mange tilmeldinger der er.
- Servicepakke udvalget  
Bestyrelsen ser samlet på de nuværende servicepakker på næste møde.
- Nørrebrobyggerne  
Karin giver Eline besked om kommende møder.  
Lotte skaffer print af Helhedsplanen.  
Bestyrelsen forbereder møde med Eline den 6. marts.
- Urbania  
Lotte kontakter Urbania om mødeændringer
- Til Vægs  
Fernisering fredag den 16/2 kl 17 ved nr. 9.

---

### **Punkt 7: Nye sager til diskussion og beslutning**

- Besøg i Hyldespjældet
  - Karin kontakter hyldespjældet om det vil kunne lade sig gøre at komme på besøg i uge 22 minus den 29.+30/5
- Nytårskur for medarbejdere – evaluering
  - Det var en hyggelig fest og der var positive tilkendegivelser fra dem, der var med. God mad. Men ærgerligt, at der ikke er flere medarbejdere der vil være med.
  - Lotte kontakter Kenneth og Eline om nytårskur for medarbejdere har overlevet sig selv.
- Nytårskur for beboere sammen med Nørrebrovænge – evaluering
  - Ringe fremmøde fra Nørrebrovænge
  - De fleste beboere mødte frem, da de troede det havde noget med fastelavn at gøre.
  - Kulturmix var dårlig til at opreklamere de forskellige kurser.
- Afdelingsmøde maj
  - Udskydes til møde i april

---

### **Punkt 8: Gamle sager til diskussion og afslutning**

- Bestyrelsesguide  
Udskydes til møde i marts
- Blokråd – udsættes til senere møde.

---

### **Punkt 9: Fortløbende sager til diskussion og evt. afslutning**

- Klub 21 – afventer møde med Urbania om socioøkonomiske virksomheder

---

### **Punkt 10:Tilbage melding / evaluering fra eksterne møder, kurser & konferencer:**

Intet

---

### **Punkt 11: Fremtidige møder, kurser & arrangementer m.v.:**

- Afdelingsbestyrelsesmøde med administration torsdag den 15. februar kl. 16.30-19.30.

- Bekymringsgruppemøde tirsdag den 20. februar.
- Strategidag i KAB lørdag den 3. marts kl. 9-13. Elsebeth, Leif og Lotte **og Allan** deltager
- Afdelingsbestyrelsesmøde uden administration tirsdag den 6. marts kl. 16.30-19.30.
- Afdelingsbestyrelsesmøde med administration og Nørrebrobyggerne torsdag den 15. marts kl. 16.30-19.30.
- Følgegruppemøde i Urbania onsdag den 21. marts.
- Skraldemøde onsdag den 21. marts
- Afdelingsbestyrelsesmøde uden administration tirsdag den 3. april kl. 16.30-19.30.
- Afdelingsbestyrelsesmøde med administration samt KAB om regnskab torsdag den 19. april kl. 16.30-19.30.
- Afdelingsbestyrelsesmøde uden administration tirsdag den 3. maj kl. 16.30-19.30.
- Regnskabsmøde 15. maj 2018
- Afdelingsbestyrelsesmøde med administration og Nørrebrobyggerne torsdag den 17. maj kl. 16.30-19.30. **Markvandring kl. 17.00**
- Afdelingsbestyrelsesmøde uden administration tirsdag den 12. juni kl. 16.30-19.30.
- Afdelingsbestyrelsesmøde med administration torsdag den 21. juni kl. 16.30-19.30.

---

### **Punkt 12: Eventuelt**

Der er rundvisning den 7. marts for boligsociale medarbejdere i KAB kl. 12.30. Lotte, Søren-Emil, Svend og Kenneth deltager. Planlægning tages op på mødet den 6. marts.

---

*Ref.: Karin Peitersen*